



**Parents of immersion students, are you wishing
to learn French too?
We may have the solution for you!**

As citizens of a country with two recognized official languages - English and French - we are delighted to know some parents chose to enroll their children in French immersion schools. Learning a new language is not an easy task regardless of the age of the learner. Parents often make this decision to open a wider horizon of opportunities for the future of their offspring, not having had this opportunity themselves.

However, many parents do not know French and would like to have at least some knowledge of the language to further connect with their children, especially when it comes to their learning journey.

The pilot project ALLOFrench launched by Cité des Rocheuses (Calgary, Alberta) is here to help you!

This interprovincial initiative between Alberta and Saskatchewan aims to promote the learning of French to Canadian citizens aged 18 and over. Terms will be scheduled as follow:

- 6 weeks for the Spring term (May 29-July 7, 2023),
- 13 weeks for the Fall term (Sept 18-Dec 15, 2023) and,
- 12 weeks for the Winter term (Jan 8-March 29, 2024).

Classes will be offered by videoconference on Mondays-Wednesdays or on Tuesdays-Thursdays from 6:00pm to 7:30pm.

This program being funded by Canadian Heritage, no financial contribution will be required from learners.

We hope that this program will solicit a more concrete involvement of parents and encourage children to invest more in the pursuit of learning the French language.

Support and motivation are sources of success.

We invite all adults interested in these classes, with Canadian citizenship, to register [here](#). Note that we have limited spots!

For any questions contact us at: allofrench@citedesrocheuses.com

Have a good day,



Parents d'élèves en immersion française, souhaitez-vous également apprendre cette langue? Nous avons peut-être la solution pour vous!

En tant que citoyens d'un pays où deux langues officielles sont reconnues, l'anglais et le français, nous sommes ravis de savoir que certains parents ont choisi d'inscrire leurs enfants dans des écoles d'immersion française. Apprendre une nouvelle langue n'est pas une tâche facile, quel que soit l'âge de l'apprenant. Les parents prennent souvent cette décision d'ouvrir un horizon plus large d'opportunités pour l'avenir de leur progéniture, n'ayant pas eu cette opportunité eux-mêmes.

Cependant, de nombreux parents ne connaissent pas le français et aimeraient avoir au moins une certaine connaissance de la langue pour se connecter davantage avec leurs enfants, en particulier en ce qui concerne leur parcours d'apprentissage.

Le projet pilote ALLOFrench lancé par la Cité des Rocheuses (Calgary, Alberta) est là pour vous aider!

Cette initiative interprovinciale entre l'Alberta et la Saskatchewan vise à promouvoir l'apprentissage du français auprès des citoyens canadiens âgés de 18 ans et plus. Les modalités seront fixées comme suit :

- 6 semaines pour le trimestre du printemps (29 mai-7 juillet 2023),
- 13 semaines pour le trimestre d'automne (18 septembre-15 décembre 2023) et,
- 12 semaines pour le trimestre d'hiver (8 janvier-29 mars 2024).

Les cours seront offerts par vidéoconférence les lundis et mercredis ou les mardis et jeudis de 18h00 à 19h30.

Ce programme étant financé par Patrimoine canadien, aucune contribution financière ne sera exigée des apprenants.

Nous espérons que ce programme sollicitera une implication plus concrète des parents et encouragera les enfants à s'investir davantage dans la poursuite de l'apprentissage de la langue française. Le soutien et la motivation sont sources de succès.

Nous invitons tous les adultes intéressés par ces cours, ayant la citoyenneté canadienne, à s'inscrire [ici](#). Notez que nous avons des places limitées !

Pour toute question, contactez-nous au : allofrench@citedesrocheuses.com

Bonne journée,

ALLOFrench

Aimez les langues officielles!

EXPRESS YOURSELF IN FRENCH!

THINKING OF LEARNING FRENCH?

Cité des Rocheuses is offering French language classes funded by the federal government.



Service offered to **Canadian citizens** aged 18 or older, and living in **Alberta or Saskatchewan**.



Whether it is for professional or personal reasons, our French classes are a good opportunity to get relevant training and to socialize.



Classes are offered online.

**Register
now**



ALLOFrench

www.citedesrocheuses.com

Funded by :



Patrimoine
canadien

Canadian
Heritage

ALLOFrench

Aimez les langues officielles!

EXPRIMEZ-VOUS EN FRANÇAIS!

ENVIE D'APPRENDRE LE FRANÇAIS?

La **Cité des Rocheuses** propose des cours de français financés par le gouvernement fédéral.



Service offert aux **citoyens canadiens** de 18 ans et plus, résidant **en Alberta ou en Saskatchewan**.



Que ce soit pour des raisons professionnelles ou personnelles, nos cours de français sont une opportunité de se former et de rencontrer de nouvelles personnes.



Les cours sont offerts en ligne.

Inscrivez-vous maintenant



ALLOFrench

www.citedesrocheuses.com